
 Activiteitenverslag 2024 

 

Er valt niet veel te melden over de activiteiten van Voordewindhond in 2024. Dat is het 
gevolg van een aantal omstandigheden: een overlijden ten huize van de voorzitter, een 
niet meer functionerende website, het sterk teruggelopen aantal honden dat bemiddeld 
moest worden en het wegvallen van de mogelijkheid om losloopwandelingen te 
organiseren.  
 

Er werden in 2024 slechts drie honden bemiddeld: een barsoi, een saluki en een 
whippet. De laatstgenoemde werd twee weken na de plaatsing ernstig ziek. Consultatie 
van de dierenarts van de vereniging leidde tot een wekenlang maar uiteindelijk zinloos 
traject met infusen en veel medicatie. Na drie weken is de hond ingeslapen.  
 

Hoewel er geen enkele aanleiding is te veronderstellen dat de oude eigenaren zaken 
voor ons verzwegen hebben gehouden, is het de laatste tijd over het algemeen wel zo 
dat veel honden die bij Voordewindhond ter bemiddeling worden aangeboden veelal of 
heel oud of ziek zijn of ernstige gedragsproblemen hebben. Zo hadden we in 2022 een 
tweetal, vijfjarige Deerhounds, die beiden binnen anderhalf jaar vanwege een serieus 
nierprobleem moesten inslapen. Dat is natuurlijk in eerste instantie jammer voor de 
eigenaren, die zich op een paar jaren plezier met hun honden hadden verheugd, maar de 
kosten van de diergeneeskundige behandelingen waren astronomisch te noemen.  
 

In 2024 is de bouw van een nieuwe website ter hand genomen. Die liep nogal wat 
vertraging op omdat de bouwer andere ideeën over websitedesign had dan wij. Het 
duurde even voordat de neuzen dezelfde kant op stonden. Alle ruis is intussen van de lijn 
en de lancering van de website vindt begin 2025 plaats.  
 

Er werd door het bestuur twee maal vergaderd, vooral over de vraag hoe de vereniging 
vlot getrokken kan worden. De wandelingen die de vaste kern van Voordwindhond 
samenbonden kunnen niet meer gehouden worden en er is geen alternatief voorhanden. 
Andere voor windhonden geschikte activiteiten, zoals rennen en coursing zijn moeilijk te 
organiseren. Daarvoor is de medewerking van een renvereniging vereist. Het wat 
onvoorspelbare weer gooide bovendien steeds roet in het eten in die zin dat de training 
waarin Voordewindhondhonden mee zouden doen in verband met de veiligheid afgelast 
werden (veld te droog, te nat). Het aantal honden dat ter bemiddeling wordt aangeboden 
is zeer fors gedaald – waarbij wel aangetekend moet worden dat de afwezigheid van een 
goedwerkende website daar aan bijgedragen heeft.  
 

Er werd gedacht aan het verleggen van de focus van de vereniging, van primair 
herplaatsen naar welzijn/ gezondheid en het verbeteren van de sociale contacten tussen 
leden, bijvoorbeeld door het organiseren van dagwandelingen aan de lijn. Daarover is 
een beperkte ledenrondvraag gehouden, maar geen van de ondervraagden zag deze 
focusverandering zitten. In de beleidsvornemens voor 2025 vindt u dit onderwerp terug.  
 

Laten we hopen dat het activiteitenverslag voor 2025 meer en positievere zaken te 
melden heeft. 


